

One copy per
staff member

3 June 1980

GATT Office Circular No. 245

CHANGES IN THE ORGANIZATIONAL STRUCTURE OF THE SECRETARIAT

1. Following the appointment of Mr. W.B. Kelly, Jr., as a Deputy Director-General, the organizational structure of the secretariat has been modified as described below and will enter into effect as from 2 June 1980.
2. A Department entitled Operational Department A will be established. It will be headed by Mr. M.G. Mathur, Deputy Director-General.
3. The following divisions and section will be attached to Operational Department A:
 - (a) Development Division
 - (b) Non-Tariff Measures Division
 - (c) Technical Co-operation Division
 - (d) Special Projects Section
4. A Department entitled Operational Department B will be established. It will be headed by Mr. W.B. Kelly, Jr., Deputy Director-General.
5. The following divisions will be attached to Operational Department B:
 - (a) Agriculture Division
 - (b) Research and Statistics Division
 - (c) Tariff Division
 - (d) Technical and Other Barriers to Trade Division
(In regard to activities relating to balance-of-payments consultations, Mr. Williams will report to Mr. Mathur)
6. Mr. J. Kraus, Director, will be attached to the Office of the Director-General.
7. Mr. M. Salib will have the title of Director of Special Projects.

O. Long
Director-General

./.

Circulaire intérieure n° 245

MODIFICATIONS DE L'ORGANIGRAMME DU SECRETARIAT

1. A la suite de la nomination de M. W.B. Kelly, Jr., à l'un des postes de Directeur général adjoint, les modifications ci-après ont été apportées à l'organigramme du secrétariat; elles prennent effet au 2 juin 1980.
2. Il est créé un Département opérationnel A, qui sera dirigé par M. M.G. Mathur, Directeur général adjoint.
3. Les divisions et la section ci-après font partie du Département opérationnel A:
 - a) Division du développement
 - b) Division des mesures non tarifaires
 - c) Division de la coopération technique
 - d) Section des travaux spéciaux
4. Il est créé un Département opérationnel B, qui sera dirigé par M. W.B. Kelly, Jr., Directeur général adjoint.
5. Les divisions ci-après font partie du Département opérationnel B:
 - a) Division de l'agriculture
 - b) Division des études commerciales et statistiques
 - c) Division des tarifs douaniers
 - d) Division des obstacles techniques et autres au commerce
(Pour ce qui concerne les consultations relatives à la balance des paiements, M. Williams relèvera de M. Mathur)
6. M. J. Kraus, Directeur, sera attaché au Bureau du Directeur général.
7. M. M. Salib aura le titre de Directeur des travaux spéciaux.

O. Long
Directeur général